

Uchwała nr XXIII/165/2001
Rady Powiatu Bartoszyckiego
z dnia 18 czerwca 2001 r.

w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Rady Powiatu Nr XVIII/118/2000 w sprawie określenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu obowiązujących w jednostkach organizacyjnych powiatu.

Na podstawie §2 pkt. 2 oraz § 3. ust 3 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2000 r. w sprawie zasad wynagradzania i wymagań kwalifikacyjnych pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego (Dz. U. Nr 61 poz. 708 z 2000 r. z późn. zm)
Rada Powiatu uchwala, co następuje:

§ 1.

W uchwale Rady Powiatu Bartoszyckiego Nr XVIII/118/2000 z dnia 30 października 2000 r. w sprawie określenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu obowiązujących w jednostkach organizacyjnych powiatu – **§ 2 otrzymuje następujące brzmienie:**

„W porozumieniu z kierownikami jednostek organizacyjnych ustala się obowiązujące od dnia 1 stycznia 2001 r. następujące wartości:

- 1) najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania w wysokości 710,- zł,
- 2) wartość jednego punktu w wysokości 2,40 zł.”

§ 2.

Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu oraz kierownikom jednostek organizacyjnych Powiatu Bartoszyckiego.

§ 3.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



PRZEWODNICZĄCY RADY

Andrzej Helbrecht

Uzasadnienie:

Uchwała umożliwia wprowadzenie z dniem 1 stycznia 2001 r. podwyżek wynagrodzeń w jednostkach organizacyjnych powiatu wg obowiązujących zasad wynagradzania opublikowanych w Rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2000 r. w sprawie zasad wynagradzania i wymagań kwalifikacyjnych pracowników samorządowych zatrudnionych (Dz. U. Nr 61 poz. 708 z 2000 r. z późn zm). Akt ten publikuje tabelę miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego określona od:

- najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania – którą określa organ stanowiący – Rada Powiatu,
- sumy najniższego wynagrodzenia oraz iloczynu liczby punktów w danej kategorii zaszeregowania i wartości jednego punktu (określanego przez pracodawcę w porozumieniu z Radą Powiatu w ramach przyznanych środków na wynagrodzenia).

Proponuje się zmianę najniższe wynagrodzenie w I kategorii zaszeregowania z wysokości 660,- zł, na 710,- zł oraz zgodnie ze złożonymi wnioskami kierowników jednostek wartość punktu z wysokości 2,20 zł na 2,40,- zł. Przy takich określeniach tabela przedstawia się następująco:

Kategoria zaszeregowania	Kwota (zł)
I	710 - 758
II	761 - 794
III	797 - 830
IV	833 - 866
V	869 - 902
VI	904 - 938
VII	941 - 974
VIII	977 - 1.010
IX	1.013 - 1.046
X	1.049 - 1.094
XI	1.097 - 1.142
XII	1.145 - 1.190
XIII	1.193 - 1.238
XIV	1.241 - 1.286
XV	1.289 - 1.334
XVI	1.337 - 1.382
XVII	1.385 - 1.430
XVIII	1.433 - 1.478
XIX	1.481 - 1.526
XX	1.529 - 1.586
XXI	1.589 - 1.646